
GEMEENTERAAD VAN HAARLEM 

 

VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAADSCOMMISSIE BESTUUR, GEHOUDEN OP 
20 JULI 2006 OM 19.00 UUR IN FABRICIUSZAAL VAN HET STADHUIS TE HAARLEM 

 

Aanwezige leden en plaatsvervangend leden: 
De heer W.A. Catsman (CDA), mevrouw D. Eikelenboom (VVD), de heer P. Moltmaker (VVD), de heer L.J. 
Mulder (GroenLinks), de heer dr. C.J. Pen (CDA), de heer P. Schouten (Partij Spaarnestad), de heer S. van 
Schagen (GroenLinks), de heer mr. T.J. Vreugdenhil (CU/SGP), de heer S. Vrugt (Axielijst)  
 
Mede aanwezig: 
De heer P.M. Elbers (voorzitter), mevrouw  I. van Tienhoven (secretaris), de heer C. Van Velzen (wethouder) en 
mevrouw M. Veldt (Notuleerservice Nederland).  

 
1. Opening en mededelingen voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering en meldt dat mevrouw Gesthuizen, de heer Kaatee, mevrouw Koper en de 
heer Reeskamp afwezig zijn. De fracties van PvdA, SP en D66 hebben gemeld dat ze het geagendeerde voorstel 
steunen. 
 
2. Voormachtiging tweede tranche frictiekosten Muziekcentrum Zuid Kennemerland (MKZ) als gevolg van 
bezuinigingen 
Wethouder Van Velzen meldt dat het MZK en de gemeente samen hard gewerkt hebben aan de 
bezuinigingsoperatie. Die is nu afgerond. De frictiekosten zijn 73.000 euro lager uitgevallen dan de 640.000 euro 
die is opgenomen in de Kadernota. Er kunnen alleen nog consequenties van arbeidsrechtelijke aard ontstaan.  
De frictiekosten blijven dus een tegenvaller, maar die is minder groot dan geschat. Hij vraagt de raad het 
voorliggende besluit goed te keuren. 
 
De heer Vreugdenhil heeft nooit moeite gehad met kosten van 640.000 euro. Die komen voort uit de verplichting 
die de gemeente is aangegaan met de gemeenschappelijke regeling. Hij vindt dat de wethouder goed werk heeft 
verricht en gaat akkoord met de volmacht.  
De heer Mulder vraagt hoeveel van het totale budget voor frictiekosten er nu nog over is en of de wethouder 
nieuwe frictiekosten verwacht bij de andere organisaties. Hij heeft het idee dat er te weinig begroot is.  
 
Wethouder Van Velzen antwoordt dat dit budget alleen bedoeld was voor de frictiekosten bij het MZK. Tijdens 
het reces zal hij de stand en het verloop van de stelpost “niet tijdig gerealiseerde bezuinigingen”, waar de MZK 
kosten uit worden betaald toesturen. Een deel van de frictiekosten wordt meegenomen in de algemene fte-
reductie bij de gemeente. Deze moeten binnen de taakvelden worden gecompenseerd.  Het handhaven van de 
instroomstop moet 400.000 euro opleveren. Er is een fors bedrag  ingeraamd voor frictiekosten.  Later zal 
ingegaan worden op het totaalbedrag van de frictiekosten voor alle verzelfstandigingen. 
De voorzitter meldt dat dit onderwerp terugkomt bij de bespreking van de begroting. 
 
De heer Catsman complimenteert het MZK met het beperken van de tegenvaller en zegt dat er bij bezuinigingen 
veel kosten voor de baten uitgaan. Zijn fractie gaat van harte akkoord met het voorstel.  
De heer Vrugt had de stukken graag eerder gekregen, maar gaat zonder meer akkoord met het voorstel. 
De voorzitter constateert dat de overige commissieleden zich hierbij aansluiten. Het besluit wordt unaniem 
goedgekeurd. 
 
3. Sluiting 
Wethouder Van Velzen deelt mee dat er overleg is geweest tussen Haarlem 105 en de bank over een lening 
voor het voortbestaan van de zender. Daarna was er een gesprek met Haarlem 105, de bank en de wethouder 
over de garantie van de gemeente. Haarlem heeft een lening gekregen van 80.000 euro, waarmee een gedeelte 
van de loslopende leningen kan worden afgelost. Dit geeft de zender meer zekerheid. De gemeente staat garant 
voor 25.000 euro. 
De voorzitter sluit de vergadering om 19:10 uur. 


